
Zápis 

 

z 36. jednání Školské rady ZŠ Brno, Pavlovská 16, 623 00, konaného 

dne 26. 9. 2017 od 16.30 hod. na ZŠ Pavlovská 16, Brno 

Přítomni: Lenka Vejrostová, Ing. Karel Aujeský, Miroslav Kopál, Petra Forýtková, Mgr. Petra 

Koudelková, Mgr. Eva Kašparová, Mgr. Robert Čechman, Pavel Císarík 

Omluven: PhDr. Petr Hruška, MBA 

Hosté: Mgr. Lumír Sedláček 

Jednání zahájila Eva Kašparová. 

 

Program:  

1. Školní řád – drobné aktualizace. 

2. Volba předsedy ŠR. 

3. Výroční zpráva ZŠ Pavlovská za školní rok 2016/2017. 

4. Různé. 

 

Hlasování o programu: schváleno jednomyslně (přítomno 8)  

k bodu 1/  

Zástupkyně ředitele Mgr. Eva Kašparová informovala o drobných aktualizacích ve školním řádu školy: 

s. 3 – přidáno šatní skříňky k odkládání věcí, s. 13 – upraveny úřední hodiny Školní jídelny 

Hlasování o Školním řádu: schválen jednomyslně (přítomno 7)   

Pan Kopál pověřil paní Kašparovou dalším řízením jednání ŠR. 

 

k bodu 2/  

Eva Kašparová seznámila členy s důvodem opakování volby předsedy Školské rady. Na post předsedy 

ŠR byli navrženi Eva Kašparová a Miroslav Kopál. Eva Kašparová se vzdala kandidatury, Miroslav Kopál 

souhlasil. Jednohlasně se odsouhlasilo veřejné hlasování. Hlasovalo se o návrhu pana Miroslava 

Kopála do funkce předsedy ŠR: 

Hlasování pro :  7 – 0 – 1 (pro – proti – zdržel se) 

Na základě výsledků hlasování byl předsedou Školské rady ZŠ Brno, Pavlovská 16, 623 00 zvolen 

Miroslav Kopál. 

 



k bodu 3/  

Ředitel školy Lumír Sedláček a Eva Kašparová představili Výroční zprávu školy. O prázdninách 

proběhla oprava části střechy a rekonstrukce elektroinstalace v části budovy (pavion A, přízemí a 1. 

patro), která se bude ještě dotahovat. 

Hlasování o Výroční zprávě: schválena jednomyslně (přítomno 8)   

 

k bodu 4/  

Paní Eva Kašparová uvedla stav žáků na škole k 1. 9. 2017 – 280 žáků na 1. stupni a 190 žáků na 2. 

stupni.  

Elektronický evidenční systém Edookit bude zprovozněn asi od poloviny října. Dokud nebude funkční, 

zapisují učitelé známky do Ostatních oznámení do papírové ŽK.  

Jídelna vaří dvě jídla, pouze z organizačních důvodů (např. absence kuchařky) se vaří jedno jídlo. 

Po rekonstrukci bylo na chodbách v pavilonu A odstraněno obložení, bílé stěny se budou postupně 

zaplňovat. Stěny v jídelně také. 

Proběhl sběr papíru, zazněl dotaz, zda by nemohly být uváděny průběžné výsledky po každém dnu – 

dotaz předá Eva Kašparová garantům akce. 

Aktualizace informací na internetu – postupně se dělá. 

Vzato na vědomí všemi přítomnými členy Školské rady (přítomno 8) 

 

Jednání bylo ukončeno v 17.30 h. 

 

Zápis provedla: Eva Kašparová   Zápis ověřil:  Miroslav Kopál 


